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Цель работы: анализ экономической эффективности проиэводства и 

реализации продукции в ОАО "Беловежский“ и определение направлений ее 
повышения.

Цри выполнении работы использованы методы: интерпретация, 
знали шческий. монографический» статистический» расчетно-конструктивный» 
нормативно-ресурсный. прогнозирование.

В процессе работы прове дены следующие исследования и разработки: 
рассмотрены теоретические основы экономической эффективности производства и 
реализации продукции в сельском хозяйстве; дана экономическая оценка 
эффективности производства и реализации продукции в ОАО "Беловежский"; 
определены пути повышения экономической эффективности производства и 
реализации продукции в ОАО "Беловежский".

Элементы научной новизны полученных результатов: разработаны конкретные 
мероприятия по повышению экономической эффективности производства и 
реализации продукции в ОАО "Беловежский".

Область возможного практического применения: управленческая и 
производственная деятельность предприятия.

Технико-экономическая и социальная значимость: в результате внедрения 
предложенных мероприятий в производственно-хозяйственную деятельность 
ОАО “Беловежский" возрастет валовое производство продукции растениеводства и 
животноводства» что позволит увеличить финансовые показатели деятельности 
предприятия.

Автор работы подтверждает» что приведенный в ней расчетно- аналитический 
материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все 
заимствованные из литературных и других источников теоретические» 
методологические и методические положения и концепции сопровождаются
ссылками на их авторов.
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ABSTRACT

Thesis. 73 p,5 3 pic., 39 tables, 46 sources, 2 app.

agricultural products, economic efficiency, cost, 
PROFITABILITY LEVEL, RESERVE, WAYS TO INCREASE EFFICIENCY

The object of the study is jsC ”Belovezhsky“.
The subject of the research is the efficiency of production and sale of agricultural 

products.
Purpose of the work: analysis of the economic efficiency of production and sales 

of products in JSC ”Belovezhsky“ and determination of directions for its increase.
When performing the work, the following methods were used: interpretation, 

analytical, monographic, statistical, settlement-constructive, normative-resource, 
forecasting.

In the process of work, the following research and development were carried out: 
the theoretical foundations of the economic efficiency of production and sales of 
products in agriculture were considered; given an economic assessment of the efficiency 
of production and sales of products in JSC ”Belovezhsky“; identified ways to increase 
the economic efficiency of production and sales of products in JSC ”Belovezhsky“.

Elements of the scientific novelty of the obtained results: specific measures have 
been developed to improve the economic efficiency of production and sales of products 
in JSC ”Belovezhsky“.

Area of possible practical application: management and production activities of 
the enterprise.

Technical, economic and social significance: as a result of the implementation of 
the proposed measures in the production and economic activities of JSC ”Belovezhsky“, 
the gross production of crop and livestock products will increase, which will increase 
the financial performance of the enterprise.

The author of the work confirms that the calculation and analytical material 
presented in it correctly and objectively reflects the state of the process under study, and 
all theoretical, methodological and methodological provisions and concepts borrowed 
from literary and other sources are accompanied by references to their authors.

(student's signature)
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